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kuryr 7. srpna 2023

Scott Ritter: americké vojenské vedení žije v zemi
fantazie a záměrně lže lidem o úspěších Kyjeva

infokuryr.cz/n/2023/08/07/scott-ritter-americke-vojenske-vedeni-zije-v-zemi-fantazie-a-zamerne-lze-lidem-o-
uspesich-kyjeva

Během rozhovoru pro Judging Freedom bývalý důstojník americké
námořní rozvědky Scott Ritter reagoval na prohlášení bývalého
amerického generála, že Ukrajina se „působivě přizpůsobuje“
nedostatku zbraní. Bývalý voják tvrdí, že vedení USA není schopné
toho, o čem neustále mluví, a své lidi záměrně uvádí v omyl, aby se
lidé zbytečně neptali.
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Watch Video At: https://youtu.be/KjMYFgNSAKI

DAVID PETRAUS, bývalý generál hlavního velitelství
USA: Vzhledem k tomu, že Ukrajina nemá některé prostředky, které
bychom mohli v podobné situaci použít (zejména masivní použití
letadel), mohli bychom jednoduše provést kobercové bombardování
v těchto minových polích, zkuste odpálit oba více. A pak by se přes
to všechno jednoduše propracovaly silné těžce vyzbrojené
buldozery, opět za pomoci blízké letecké podpory, bitevních vrtulníků
a dalších prostředků. Ale oni (Ukrajina. – InoTV )  tohle
nemají. Takže se, myslím, působivě přizpůsobili.

SCOTT RITTER, bývalý USMC: Opět žije ve své vlastní fantasy
zemi, v Petraeově fantasy zemi. Myslím, že stojí za to mluvit přímo,
a doufám, že, generále Petraeu, posloucháte. Opakovaně jste lhal
americkému lidu. V Kongresu USA jste podal křivá svědectví o Iráku
i Afghánistánu, podal jste hodnocení situace, která se natolik
odchýlila od pravdy, že se nedá říci, že byste se mýlil. Záměrně jste
uvedl v omyl Kongres, aby nadále podporoval válku v Iráku a nadále
podporoval válku v Afghánistánu, dlouho poté, co bylo všem jasné,
že nevyhrajeme.

https://youtu.be/KjMYFgNSAKI
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A totéž děláte s Ukrajinou, generále. Lžete americkému lidu, ale ani
se nesnažíte být chytrý a mluvit o kobercovém bombardování. Kdy
jsme naposledy bombardovali kobercem,
generále? Vážně? Opravdu, pojď. Vy znáte odpověď, já znám
odpověď: během války v Perském zálivu jsme v omezeném měřítku
použili kobercové bombardování. Kolik minových polí jsme zničili,
generále? Nikdo. Chcete vědět proč? Nestihli jsme. Neříkám, že
budeme zase chybět, ale nefunguje to tak, jak si myslíte, generále.

Existuje něco jako protivzdušná obrana. Americké letectvo zatím
nenarazilo na nic, co by se byť jen vzdáleně podobalo tomu, co
Rusové vytvořili na ukrajinském bojišti. Nikdy jsme to nedělali – ani
ve Vietnamu, ani v Iráku, kde jsme byli sestřeleni pouze tímto
způsobem. Ve válce v Zálivu jsme ztratili spoustu letadel.

Víte, že to, co říkáte, je lež, ale říkáte to, protože jste placeni svými
šéfy mainstreamových médií, abyste chrlili nesmysly na americkou
veřejnost, protože to je to, co americká vláda chce. Potřebují, abyste
lhali americkému lidu, aby se nedivili, proč neustále lijeme miliardy
dolarů amerických daňových poplatníků do téhle žumpy, kterou je
Ukrajina.

Datum vysílání 05.08.2023.
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